

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS TO BE RENDERED IN LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 28/3/00. THE SUPREME COURT OF CANADA ANNOUNCED TODAY THAT JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL WILL BE DELIVERED AT 9:45 A.M. ON THURSDAY, MARCH 30, 2000. THIS LIST IS SUBJECT TO CHANGE.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 28/3/00. LA COUR SUPRÊME DU CANADA ANNONCE QUE JUGEMENT SERA RENDU DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES LE JEUDI 30 MARS 2000, À 9 H 45. CETTE LISTE EST SUJETTE À MODIFICATIONS. SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

-
1. *Harry Cavan v. Her Majesty the Queen* (Ont.)(27582)
 2. *Douglas Scott v. Her Majesty the Queen* (Ont.)(27587)
 3. *John Martin Crawford v. Her Majesty the Queen* (Sask.)(27195)
 4. *Darrell Brereton v. Her Majesty the Queen and Cameron Cardinal v. Her Majesty the Queen and Samuel Lorne Bull, Jr. v. Her Majesty the Queen* (Alta.)(26669)
 5. *Dennis Gordon v. Lesley Baizley, Gerald Stevens, Jane Deleeuw, Sherman Harmon and William J.C. Stewart* (Man.)(27358)
 6. *Elizabeth Marion Stone v. Wellington County Board of Education et al* (Ont.)(27389)
 7. *Vigi Santé Ltée, et al c. Procureur général du Québec* (Qué.)(27351)
 8. *Byron Leslie Derksen, et al v. Her Majesty the Queen* (Crim.)(Sask.)(27642)
 9. *Antonio Flamand c. Sa Majesté la Reine* (Crim.)(Qué.)(27589)
 10. *Cadillac Fairview Corporation v. Saskatchewan Human Rights Commission* (Sask.)(27537)
 11. *Dominion Bridge Inc. v. Her Majesty the Queen* (Sask.)(27355)
 12. *Commission scolaire d'Iberville c. Syndicat de l'enseignement du Haut-Richelieu* (Qué.)(27369)
 13. *David K. Morris v. Attorney General of Canada* (FC)(27354)
 14. *Edward Del Grande v. The Toronto Dominion Bank* (Ont.)(27522)
-